
Referat 

- fra bestyrelsesmøde i Afdeling 4   
 

Mødested:  Selskabslokalet Rughaven 7  

Mødetidspunkt: 16.05.2023 KL. 18.00  

Deltagere: Jens Christian, Peter, Poul, Amanda, Emilie, Torben, Christian og Tina 

Afbud: Mille 

  

Referent:   Tina Holm 

  

Dagsorden  

1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 

2. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 

3. Konstituering af bestyrelsen samt valg af medlemmer til 

repræsentantskabet 

Christian er afdelingsformand, Tina og Amanda referenter. 

Repræsentantskabsmedlemmer er Christian, Poul, Tina, Peter og Jens Christian. 

 

4. Repræsentantskabsmødet 30/5 

Den 30/5 er der møde i repræsentantskabet der skal vedtages budget og 

regnskab, og der er indtil videre to indkomne forslag. Forslag 1: at ægtefæller 

ikke må sidde begge to i en bestyrelse, forslag 2: ikke flere 

bestyrelsesmedlemmer fra samme afdeling i repræsentantskabet. 

 

5. Informationstavlerne i vaskerier 

Der informeres forkert på infotavlerne i vaskerierne. da der står at man ikke må 

bruge eget vaskemiddel, mens der er maskiner, der netop er beregnet til dette. 

Endvidere ønskes bedre info’ om tømning af fnugfitlre. 

6. Henvendelse fra Vuggestuen Nor vedr. overdækning samt etablering 

af solceller 

Samlet bestyrelse siger ok til Nor. Overdækningen finansieres via merhusleje for 

Nor. Solcelleanlægget forventes at tjene sig selv ind på 6 år. 

  



7. De udendørs infotavler – opfriskning 

Infotavlerne trænger til en opfriskning nogle af dem er også blevet svære at lukke 

op. CV kontakter Stefan omkring disse. 

8. Gennemgang af forholdsordrer til Belfor 

Belfor har ikke reageret på beboerhenvendelser, der er lavet en liste med 

eventuelle problemer, de skal rykke ud til. Den skal – sammen med Stefan - 

gennemgås i forhold til hvad, der kan vente og ikke kan vente. Alle skal kunne 

kom ind/ud af opgange og kælderrum. 

9. Forslag fra Carsten Borup omkring indsamling historier fra gamle 

dage 

Carsten Borup har henvendt sig til OB omkring indsamling af gamle historier fra 

afdelingerne, OB giver den videre til Carsten. Afdeling 4 vil gerne deltage, hvis 

man kan finde nogle, der vil fortælle noget, og vi vil også gerne give et økonomisk 

bidrag. 

10. Siden sidst- nyt fra Vivabolig og OB 

Cv orienterer omkring de afholdte møder i OB og Vivabolig. 

11. Evntuelt 

Følgende datoer er aftalt: 

3/6 Vivadag 

13/6 Bestyrelsesmøde 18.30 

26/6 Introkursus i Kayerødsgade 17.00 

24/8 åben bestyrelse kl. 16 og bestyrelsesmøde 18.00 

21/9 bestyrelsesmøde 18.30 

19/10 ekstra beboermøde 18.30 

12/10 bestyrelsesmøde 18.00 

Der var enighed om at vi afholder jubilæumsarrangementet ca. en gang om året. 

    

                ____________________       
       Tina Holm                

        Referent 

 

 

 


